EXHIBIT AA

משעים ווים איוים

المختدم

الآح/ وكيل وقرارة الفارجية للشلون العائية والإدارية

بشارة للسي خط ابكم رقسم 1827/833/10/16 بتساريخ 2003/12/3 ورقسم 1775/833/10/16 بتاريخ 2003/12/10 بنان المواطن الومني محمد الربح أسد

نور الإحاطة بأن نسمة ناجمي طي الصوري أنادت بأن أبنها المنكور أعاده وصل من قَدُولُوسُوا يَوْمُ 10/16/2003م وَتُمْ حَجْزُهُ مِنْ قَبُلُ الْمُخَابِرُاتُ الاَرْطَلِيةَ وَلَنْهَا ذَعْبِ تَ إلى هذاك ولم يسمعوا لها يزيارته. وُقَامَتُ السَّفَارُةُ بِالنَّجَالَةُ الْإِجْرَآءَاتُ التَّالِيةِ:

أس الاتصال بمكتب رئيس المخابرات والذي طلب حضورها وبالغط ذهيست إلى

2- تم إعداد مستكرة للخارجيسة الأرانيسة بسرتم 1171/10/16/ 1171 بنس 2003/10/27 للاستصار عن المنكرر ومعرفة سبب احتجازه.

3- لَجُلِعْنَا مِنْ تَلِلُ لُمِهُ بَانَ المُخَائِرِاتُ وَعَنْدُ زَيْارِتُهَا لَهُمْ لِمُلْغُومًا بِسَانَ لَهُمُهُمَا هُــ

4- تم إعداد منكرة إلى الغارجية الاردنيسة بسرتم 1218/801/10/16 بتساريخ 2003/11/12 وطلبنا عنهم معرفة هل تم ترحيله لمعلا وما هي وجهة ترحيله. ك استأمنا مستكرة مسن الخارجيسة الأرنتيسة بسرةم في ع 15/5/1 بتساريخ 2003/11/17 تانيد بان المذكور طلب مله مراجعة المخابرات ولم يتم احتمازه وتم تكليفه بمغادرة المملكة خيث غادرها بوم 2003/10/26 حسب ما جاء لي مذكرتهم

كُ.. تم متابعة الموضوح وباستمران مع مكتب مدير السفايرات والشارجية الأردنية ووزارة الداخلية ووعدوا جميما بمالهمة الأمر والردعلى المتارة وتم نعزيسز فلسك بِمِلْكُرِة مِن السَّفَارِةُ بِرقم 12/66/801/10/16 بَتَارِيخَ 12/4/2003م مطلَّبَ تَعِيمًا

Downloaded from The Rendition Project www.therenditionproject.org.uk

Source: ACLU

FROM : CEAMA TELCON

وقبليه تود الإثبارة باننا لازلنا نتابع الموضوع باستهرار وذلك مسن خسال إنسارة للموضوع مع الحيات المعنية بالخارجية المصخابرات والدلخاية، وسيسلو الهيكم بنتسانج والمتابكة وسيسلو الهيكم بنتسانج ومتسلو الهيكم بنتسانج

د/ ابد المعم سعد المدينة

Embassy of the Republic of Yemen Amman, Jordan

[emblem]

No. 7/10/801/1289 Date: December [illegible], 2003

Your Excellency:

In reference to your letter no. 16/10/833/1827, dated December 3, 2003, and your letter no 16/10/833/1775, regarding the Yemeni citizen Mohamed Farag Ahmad Bashmilah, we would like to inform you that Ni`ma Naji Ali Al-Sabri has stated that her aforementioned son had arrived from Indonesia on October 16, 2003, and was detained by Jordanian intelligence, and that she had gone there, but they did not allow her to visit him. The embassy has taken the following actions:

- 1. Called the office of the Chief of Intelligence, who asked for her to go there, which she actually did, and was allowed to visit her son.
- 2. Prepared a memorandum to the Jordanian Foreign Ministry no. 16/10/801/1171, dated October 27, 2003, to inquire about the aforementioned and the reasons for his detention.
- 3. We heard from his mother that the intelligence staff, when she visited, told her that her son had left the Kingdom.
- 4. Prepared a memorandum to the Jordanian Foreign Ministry no. 16/10/801/1218, dated November 12, 2003 requesting them to inform us if whether he has been actually deported, and to where.
- 5. Received a memorandum from the Jordanian Foreign Ministry no. 11/5/7015, dated November 17, 2003, stating that the aforementioned had been asked to report to the Intelligence Department, but he had not been detained. He was required to leave the Kingdom, which he did on October 26, 2003, according to their memorandum (copy attached).
- 6. Followed up persistently on the issue with the office of Chief of Intelligence, the Jordanian Foreign Ministry, and the Ministry of Interior. They all promised to follow up on the matter and to reply to the Embassy. This activity was supported by a memorandum from the Embassy no. 16/10/801/1266, dated December 4, 2003 requesting to know to what destination he was deported.

[illegible] we would like to note that we are still persistently following up on the matter by raising the issue with the concerned agencies, the Foreign Ministry, Intelligence, and the Ministry of Interior. We will update you with the results of our follow up as soon as we receive a reply from the concerned agencies.

Best regards,

Dr. Ibrahim Sa'eed Al-Adoofi [signature] Ambassador

[ink seal] Embassy of the Republic of Yemen Jordan